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Memòria Anual de Centre

1. Introducció

Aquest document neix com a resultat de les valoracions dutes a terme per tot l’equip de mestres a finals del curs 2022/2023,

reunits en comissions, comunitats i equips de coordinació. Seguint un guió compartit en un drive s’ha recollit totes les

valoracions i propostes de millora que es van descrivint al llarg del document.

El curs 2022-2023 ha estat un curs normalitzat, ja no hi ha hagut confinaments ni mesures restrictives per la COVID i s’han

recuperat plenament totes les propostes d’abans de la pandèmia. Tanmateix, s’han mantingut algunes mesures que hem

considerat positives per l’escola, com ara els dos torns de pati (un per cada comunitat de mitjans i grans).

Aquesta memòria és la darrera dels quatre cursos del projecte de direcció de l’escola Can Manent, per tant, tancarà un cicle i

ens permetrà marcar les línies estratègiques pel proper projecte (2023/2027).
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2. Valoració del funcionament organitzatiu i de gestió del centre

2.1. Organització de grups, d'alumnes, equip docent, espais del centre i horaris

Valoració Propostes de millora/continuïtat

Grups i
alumnes

Aquest curs hi ha hagut a l’escola un total de 438 infants.

Comunitat de petits: Després de 3 cursos amb les barreges
d’edats a cada un dels grups, s’ha fet una reflexió profunda i
hem decidit tornar als grups d’edats. Tot i els punts forts, hem
pesat més les debilitats, en la majoria d’aspectes: programació
de les tutores, propostes adequades a les necessitats de cada
infant, ràtios elevades per mantenir la barreja, temps de
migdia. Aquest curs els suports han estat força reduïts, ja que
tenim molt poc personal per rotar (TEI, MESI i reforç ED). De
cara al curs vinent, tornem a l’organització per nivell i caldria
tenir presents aquells grups amb més necessitat.

Comunitat de mitjans: Es valoren positivament els triplicats
de 1r i 2n per atendre les necessitats d’aprenentatges
bàsics a aquestes edats. Tanmateix, a causa del fet de
tenir 6 tutores en aquests grups, fa que es perdin reforços i
mestres de suport. Pel que fa a la distribució de mestres a
cada Comunitat, aquest fet ens suposa una gran dificultat
i hi ha la necessitat de tenir més docents alliberades de la
tutoria.

Organització per grups d’edat: un grup d’I3, dos
d’I4 i dos d’I5. A l'hora de reconstruir els grups,
s’han mantingut els infants amb els seus grups de
referència de la seva edat.

Intentarem destinar més reforços a petits.

De cara al curs vinent, el 1r només tindrà dos
grups i es manté un curs més el triplicat de 2n per
acabar el cicle inicial.
A 1r i a 3r es proposa fer una adaptació i suport
extra els primers dies del curs (ja que són moments
de canvis). Cal cuidar aquesta transició.
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Comunitat de grans: Es valora tenir mestres de reforços i
poder comptar amb el suport de la mestra paral·lela. Tot i
així, al llarg del curs, han mancat molts moments de poder
fer aquestes sessions degut a haver de fer substitucions en
altres grups (conseqüència dels triplicats a 1r i 2n). Al primer
trimestre, 5è i 6è han perdut molts reforços i desdoblaments.
Es valora molt positivament els mitjos grups d’anglès a 4t, 5è i
6è i el mig grup de música a 4t.

Quan entri un mestre de reforç, s’intentarà alternar
els reforços i desdoblaments. La codocència és
una bona opció i també fer tres grups de cada
nivell. Es valorarà en funció de les necessitats de
cada grup. Aniria bé un document que reculli
aquestes propostes i com portar-les a terme.

Manteniment dels mitjos grups d’anglès i proposta
de mantenir el mig grup de música amb el grup
que farà 5è degut a la tipologia de grups.

Equip
docent

La plantilla ha estat de 27 mestres i mitja vacant (15 hores) fins
al gener, que el Departament ha augmentat la plantilla amb
un mestre més per tal de poder fer l’hora 24 de tots els
mestres de l’escola. Això ha estat molt difícil ja que una
persona (23 hores lectives) havia de cobrir una hora de cada
una de les mestres (27 i mitja). Tanmateix, hem pogut
recuperar l’especialitat d’Educació Física que fins al
desembre, estava fent de tutora en un grup.

Ràtio alumnes/grup: 24,3
Ràtio alumnes/mestres: 15,3

Hi ha hagut 20 mestres fent tutoria, dues mestres MESI, una
mestra especialista d’anglès, una de música, una d’educació
física i l’equip directiu, que ha fet reforços. Hi ha hagut
manca de mestres per poder fer suport als grups que més ho
han necessitat.

Manteniment les especialitats de música i anglès i
ja des d’inici de curs, cal recuperar plenament la
figura de l’especialista d’educació física.

Cal vetllar per tal que les persones que facin
reforços, els puguin fer en la majoria de les
ocasions. I puguin programar amb les mestres dels
nivells en els quals entrin.

Es proposa anar movent alguns reforços en funció
de les necessitats dels grups al llarg del curs.

Es demana tenir dues franges de trobada de
nivell per poder programar amb la paral·lela.
S’intentarà que una de les hores no lectives es
facin al mateix moment amb la paral·lela.
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Espais

S’han utilitzat aules, espais polivalents i gimnàs.

Han faltat espais polivalents on fer grups reduïts o espais
tranquils. S’ha preparat el mercat i l’espai tranquil, tot i que
aquest encara no ha entrat en funcionament.

A primària, ha funcionat bé l’ús dels passadissos per esponjar
la quantitat d’infants dels grups i com un espai més
d’aprenentatge. Tanmateix, l’espai del vestíbul on es
guarden les pertinences, li ha mancat ordre, cal millorar-ne el
funcionament.

A petits, els passadissos s’han anat adequant i millorant pel
que fa a l’estètica i a la calidesa.

Les exposicions dels plafons dels passadissos queden molt
boniques però porten feina extra.

El gimnàs s’ha seguit utilitzant per dinar però amb les taules
plegables s’ha millorat l’espai d‘ús per fer educació física.

Repensar l’ús de l’aula antiga de 1rC per usos
compartits. Seguirem usant camp de futbol per
activitats esportives.

Posar en marxa l’espai tranquil.

Per tal de millorar en la netedat i l’endreça de
l’escola pel que fa al vestíbul dels grans, es
proposa que hi hagi dos mestres a l’espai en els
moments de canvi.

De cara al curs vinent, el grup d’I3 provarà
d’emmagatzemar les seves pertinences en
mobles kallax al passadís.
Les exposicions es faran amb allò que ja s’ha
produit a les aules, no feina extra. Cal potenciar
la visita d’allò exposat i convidar a les famílies a
poder-ho visitar.

Seguirem utilitzant el camp de futbol.
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Horaris

S’ha recuperat l’horari de 9:00h a 12:30h i de 15:00h a 16:30h i
això ens ha donat molta estabilitat organitzativa. Tanmateix,
segueix havent-hi una manca de puntualitat per part de
moltes famílies de l’escola.

I hi ha hagut tres portes d’accés (bombers, principal i petits)
que ens han facilitat l’esponjament de persones als moments
d’entrades i sortides. Les famílies fins a 3r han entrat al pati de
l’escola i això és un volum molt gran de gent i no sempre ha
estat fluid. Al llarg del curs s’ha anat regulant i fent propostes
de millora.

Hem mantingut els dos torns de patis a primària ja que
esdevenen uns patis molt més tranquils i amb menys volum
d’infants.

Es mantenen l’obertura de les tres portes, però es
tancaran abans per tal d’intentar millorar la
puntualitat a les 9 del matí.

Les famílies de 1r podran entrar a l’aula els primers
dies.

Manteniment dels horaris diferenciats de pati per
cada comunitat. Tanmateix, cal fer unificar els dies
d’ús de material entre les dues comunitats.

2.2. Organització de les especialitats

Aquest curs s’han realitzat les especialitats d’anglès i música amb les especialistes; anglès a partir de 3r i música des de 1r.

Recuperar l’especialitat de música des de 1r ha ajudat a poder cobrir les hores no lectives de les mestres tutores de la

Comunitat de mitjans. Des de l’equip directiu hem vetllat per tal que aquestes mestres especialistes no haguessin de cobrir

baixes curtes d’altres mestres i així, s’han perdut molt poques classes al llarg del curs. De cara al curs vinent, cal intentar que a

petits també tinguin una persona que pugui fer d’especialista de música per poder aportar molta més qualitat a aquest

llenguatge dins l’escola.
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L’educació física, des del gener s’ha pogut portat a terme per un especialista, fet molt ben valorat per tota la comunitat

educativa. Aquesta figura s’ha recuperat gràcies a l’ampliació de plantilla que va fer el Departament al mes de gener per

poder cobrir la segona hora no lectiva dels mestres. Tanmateix, amb aquesta figura no n’hi ha hagut prou per cobrir les hores

de tots els mestres de la plantilla. El curs vinent, tenint ja aquesta figura des del setembre, podrem distribuir millor les hores

lectives i no lectives de cada mestre.

Pel que fa a l’especialitat de suport a la inclusió, aquest curs, n’hi ha hagut dues, una a infantil i 1r i l’altre que ha assumit els

cursos de 2n a 6è. Molt ben valorats els seus acompanyaments i hi ha hagut una bona coordinació entre ambdues persones. Es

valora molt positiu tenir una MESI per la comunitat de petits però cal tenir també una persona que faci reforços; així la MESI pot

fer l’acompanyament als infants que ho necessitin i no ha de fer suport a tot el grup. Cal vetllar perquè la MESI tingui hores

lliures per poder entrar a les aules on calgui observar infants que necessiten una valoració i pugui assessorar a les mestres

tutores. S’ha de valorar en cada cas si la mestra Messi ha de fer atenció individual, atenció dins del gran grup (codocència) o

en petits grups.

2.3. Coordinacions pedagògiques

● L’equip de coordinació, format per una coordinadora de cada comunitat i l’equip directiu, ens hem seguit trobant en

dues franges setmanals; en una de les franges hem fet trobades amb debat i acords pedagògics (dijous tarda) i en

l’altre ens hem coordinat entre comunitats (dimarts matí). El curs vinent mantindrem aquest format.

● Aquest curs s’ha continuat treballant amb la Comissió digital i amb l’acompanyament de la mentora per anar elaborant
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l’Estratègia digital de centre. Ja s’han marcat els objectius a assolir com a escola i ara cal seguir definint aquests

aspectes de l’EDC.

● La CAEI s’ha trobat un cop a la setmana, el matí de dilluns. S’ha valorat que s’ha fet bona feina de coordinació entre

professionals i d’observació directa als infants, tanmateix, cada vegada la llista d’infants va en augment i manca temps

per poder-los observar a tots. De cara al curs vinent, seguirem la mateixa distribució horària: durant el matí la

psicopedagoga de l’EAP farà observacions i trobades amb famílies i al migdia es trobarà amb les MESI i Equip directiu. I

també s’amplia un dia quinzenalment l’atenció de la psicopedagoga de l’EAP (els dimarts al matí). Des de les

comunitats es demana un bon traspàs d’informació tant de les CAEI com de la COS.

De cara al curs vinent ens organitzarem quinzenalment en 5 comissions (matemàtiques, llengua, biblioteca, digital i CoCoBe)

amb representació de mestres de cada comunitat a cadascuna d’elles. L’objectiu de les comissions serà avançar en la presa

d’acords, vetllar per seguir una línia d’escola, actuar com a grup impulsor i per poder, després, portar a Claustre la feina feta

per arribar a reflexions i acords d’escola.

2.4. Relació amb les famílies

Enguany les famílies de comunitat de mitjans han continuat entrant al pati de l’escola per acompanyar i recollir als infants i les

famílies de 1r han pogut accedir fins a l’aula els primers dies de curs.
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S’han fet dues trobades de famílies amb els tutors/es, una a l’inici de curs i una cap al març-abril. La primera és més informativa

i la segona més vivencial. Es proposa seguir amb aquest format però tenir en compte que durant el 2n trimestre hi ha les

trobades amb famílies que equivalen al 2n informe i, per tant, cal pensar-hi quan es decideixin les dates del curs vinent i

deixar-les pel 3r trimestre. També seria una manera de fer un tancament de curs, per tant, es proposa fer la segona trobada de

grup, cap al tercer trimestre.

Enguany s’ha tornat a fer la jornada d’ambients per famílies, que ha coincidit amb la segona trobada de famílies de petits. Es

proposa recuperar jornades pedagògiques per les famílies.

Les entrevistes individuals amb cada família s’han fet els dilluns al migdia, les comunitats de petits i mitjans i els dimarts al migdia

la comunitat de grans. Encara hi ha alguna família que demana fer-les en línia i deixem l’opció tot i que preferim fer-les de

manera presencial. També hi ha una quantitat reduïda de famílies que demanen fer-les en una franja diferent a la que toca.

Quan això passa, l’equip directiu n’ha de ser coneixedor. De cara al curs vinent, es mantindrà dilluns al migdia per fer les

entrevistes. Es proposa elaborar una guia per abordar les entrevistes.

Les famílies han participat activament acompanyant a les passejades, als projectes lligams i conferències i s’ha recuperat el

voluntariat lector a la Comunitat de mitjans. De cara al curs vinent, es mantindran aquestes participacions.

Es valora molt positivament la trobada de noves famílies d’I3 al juliol. Enguany s’ha fet, també a finals de juny, una trobada de

famílies dels infants que passen a 1r. Aquesta trobada ha estat molt ben valorada, tant per famílies com per mestres, i es

proposa mantenir les dues.
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2.5. Comunicació amb l’exterior: EAP, Serveis Socials, CREDA, CRP

La coordinació amb l’EAP s’ha fet els dilluns, dia molt més ben valorat que l’anterior, que era divendres. Hem comptat amb la

intervenció per part de l’EAP de la psicopedagoga Gemma Ases, 1 matí a la setmana de 9h a 14h. La seva tasca ha estat fer

observacions de grups i alumnes, coordinar-se amb les mestres d’atenció a la inclusió i amb la resta d’equip docent, també

s’ha entrevistat amb famílies i professionals externs. La valoració és positiva però s’avança lentament degut al volum d’infants

derivats a ser susceptibles d’observació per part de l’EAP.

La COS (Comissió social) s’ha trobat el darrer dimarts de cada mes. Ens hi hem trobat direcció, MESI, la treballadora socia de

l’Ajuntament i la de l’EAP.

La logopeda del CREDA ha seguit atenent setmanalment a tres alumnes de l’escola.

La coordinació amb el CRP s’ha mantingut via mail i amb les trobades presencials, a més ens han fet un acompanyament en

l’àmbit digital.
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3. Valoració dels objectius generals

Els objectius generals que ens vam plantejar, així com les fitxes de seguiment i el desenvolupament dels mateixos, queden

recollits en les graelles de la PGA, exposades a continuació.

VEURE L’ANNEX

11

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1-KWMLes7ULT_XKVmI2zezWO42gMbqu0p_7Rvh7QXl04/edit?usp=sharing


Memòria Anual de Centre

4. Valoració dels resultats de les proves internes i externes 2022/2023

4.1. Avaluació interna

Els resultats de l’avaluació interna es basen, a part de les avaluacions de cada infant i grup classe, en la recollida de dades de

proves que ens ajuden a poder valorar les variacions i millores dels resultats acadèmics de l’escola. Aquestes proves són: les

ACL de comprensió lectora (de 2n a 6è), correcció i adequació de textos, proves de lectoescriptura Teberosky a 1r i la recollida

de dades sobre càlcul i numeració.

En aquesta gràfica es pot veure una mostra de la

comparació de resultats des d’inici fins a final de

curs pel que fa a la comprensió lectora dels

infants de l’escola. Es pot detectar una millora al

llarg del curs.
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De la mateixa manera com amb les proves ACL de comprensió lectora, també es veu una millora en la resta d’àmbits

Com es pot veure a aquestes gràfiques, l’expressió escrita

avaluada des de 3r fins a 6è, tant en català com en castellà

també s’ha vist incrementada notablement.

I a finals de juny, la majoria d’infants de 1r ja es troben en una fase

d’escriptura alfabètica.
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En l’àmbit matemàtic, adjuntem una mostra dels resultats
recollits en els cursos de 3r i 4t, obtingudes a través d’unes
proves elaborades per l’equip de mestres. I que el curs vinent,
es repetiran.

4.2. Avaluació externa (Competències bàsiques de 6è)

Després de la davallada del curs passat (2021-2022) dels resultats de les proves de Competències Bàsiques de 6è, podem dir

que hi ha una gran millora en els resultats. Han augmentat considerablement el percentatge de les franges alta i mitjana-alta i

en conseqüència, ha disminuït molt la franja baixa.

A continuació, es poden veure els resultats globals de cada una de les àrees.
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Resultats globals en llengua catalana

Resultats globals en llengua castellana
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Resultats globals en llengua anglesa

Resultats competència matemàtica
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Resultats competència associada a l’àrea de coneixement del medi natural

Malgrat la millora en resultats globals, cal observar quins són els aspectes més fluixos de cada una de les àrees. L’aspecte que

té un percentatge més elevat de resultats a les franges mitjana baixa i baixa és l’expressió escrita en totes les llengües:

- En llengua catalana un 37,2% dels alumnes obtenen resultats dins els llindars baix i mitjà-baix i un 9,3% no l’assoleix.

- En llengua castellana un 46,6% dels alumnes obtenen resultats dins els llindars baix i mitjà-baix i un 14% no l’assoleix.

- En llengua anglesa un 38,6% dels alumnes obtenen resultats dins els llindars baix i mitjà-baix i un 15,9% no l’assoleix.

Per tant, l’expressió escrita serà un aspecte a tenir en compte a l’hora d'elaborar la planificació i les estratègies anuals.
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5. Valoració d’activitats

5.1. Activitats programades pel centre

PASSEJADES:

A la Comunitat de petits, enguany s’ha realitzat una passejada mensual, al bosc de dalt del parc de Bellavista. Per a grups

barrejats és l'opció més adequada per a tots (espai natural petit i força a prop de l’escola). En aquestes passejades s’ha portat

material divers per nodrir l’experiència (contes del món natural, proposta per observar de més a prop, proposta de dibuix,

mantes per estirar-nos, etc). El fet de poder combinar acompanyament docent amb famílies ha facilitat l’experiència, tot i

que, caldria redactar un protocol de què han de fer i com han d’estar les famílies a les sortides, per compartir-ho amb les elles.

De cara al curs vivent, plantejarem la necessitat que té cada nivell i adequarem tant la passejada com els materials que

portem. Parlarem amb les famílies per valorar la necessitat del seu infant davant la seva presència; a vegades que vingui a

acompanyar-nos en certs moments del curs no va bé, o no funciona. Ens proposem elaborar una programació sobre les

passejades.

A la Comunitat de mitjans s’han fet passejades cada setmana amb l’acompanyament de famílies del grup. Algunes de les

passejades han servit per ampliar algun projecte iniciat a l’aula i altres han estat més lúdiques amb l’objectiu de la pràctica

física.

A la Comunitat de grans no s’han fet passejades setmanals, només alguna en cas de necessitat.
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SORTIDES:

S’han realitzat totes les sortides programades, que acostumen a ser tres sortides amb autocar per nivell (a primària). A petits

han fet les sortides per l’entorn. Es manté la mateixa estructura de cara al curs vinent.

COLÒNIES:

Aquest és el segon curs que s’han fet colònies a tots els nivell de primària. Es segueixen valorant positivament tot i que s’han

incrementat els preus (autocars, allotjament, etc) i aquest és un fet que ens preocupa. Anem ajustant les cases de colònies i el

moment del curs en què cada nivell va de colònies.

5.2. Activitats complementàries

Hem participat de les trobades esportives i de Juguem amb valors (amb el Pavelló de Cardedeu), de la programació

d’espectacles al TAC, de les propostes d’Art vigent al Museu Tomàs Balvey (2n, 4t i 6è) i de les visites a la Biblioteca Marc de

Vilalba (un curs de cada cicle).

6. Formació de centre

6.1. FIC: Línia metodològica de matemàtiques

Aquest curs, la FIC ha estat sobre línia pedagògica en matemàtiques amb l’acompanyament de la Lara Jiménez Barragan.

S’han fet totes les sessions presencials i a cada una d’elles hem pres acords de centre pel que fa a les propostes i materials de
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l’àmbit matemàtic dins dels blocs de: sentit numèric, comptatge, quantitat, sistema numèric, resolució de problemes, mesura,

estadística, lògica i geometria. La formació ha estat molt ben valorada per tot l’equip de mestres. De cara al curs vinent i amb

tots aquests recursos recollits, seguirem reflexionant, prenent acords i creant materials i propostes pels espais d’aprenentatge.

Tot en consonància amb la línia d’escola.

6.2. Coeduca

Aquest curs hem volgut lligar les sessions de coeducació amb la transformació del pati. Valorem que ha estat una formació

molt poc concreta, molt generalitzada i ens ha costat connectar-ho amb el plantejament del pati. De cara al curs vinent,

intentarem concretar més en algun aspecte coeducatiu i estructurar millor les sessions.
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Memòria Anual de Centre

Resolució d'aprovació de la MEMÒRIA ANUAL

Resolució de la directora del centre educatiu escola Can Manent de
Cardedeu, per la qual aprova la Memòria Anual de centre (MAC).

Com a secretària de l’escola Can Manent i en aplicació de les
competències que estableix l'article 132 de la Llei Orgànica 2/2006, de 3
de maig, d'Educació, modificada per la Llei Orgànica 3/2020, de 29 de
desembre, d'acord amb la resolució per la qual s’aproven els
documents per a l’organització i la gestió dels centres pel curs 2023-2024
i d’acord amb el parer del Consell Escolar, que és a qui correspon
avaluar i aprovar la memòria anual de centre,

CERTIFICO que:

1. S’ha aprovat la Memòria Anual de Centre 2023-2024.

2. La direcció del centre donarà a conèixer la MAC a tota la
comunitat educativa. Així mateix, aquest document restarà a
disposició de l'Administració Educativa.

Cardedeu, 6 de novembre de 2023

La secretària Vistiplau de la directora

Alba Boix Garcia Núria Freixas Clavell
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